
Møteprotokoll
for

Utval for næringutvikling og drift

Møtedato: 28.04.2021
Møtestad: Teams
Møtetid: 08:00 - 1 0:30

Ekstramøte i utval for næringsutvikling og drift.
Utvalet handsama først vedtakssaker og deretter var det arbeidsmøte om
samfunnsdelen i kommuneplanen.

Frammøtte medlemmer Parti Rolle
Stian Lavik KRF Utvalsleiar
Mabel Johansen H Nestleiar
Liv Hopland van der
Kooij

SP Medlem

Tormod Skurtveit AP Medlem
Øyvind Bratshaug H Medlem
Yngve Walaker UAVH Medlem
Maya Greve MDG Medlem

Frammøtte
varamedlemmer:

Parti Erstatter medlem

Olav Steinar Namtvedt SP Liv Hopland van der
Kooij - SP

Astrid Namtvedt Sylta AP
Anders Ingar Solheim FRP

Følgjande frå administrasjonen møtte:
Line Thuen Waage-samfunnsplanleggar, Sondre Sognnes
Haugen-rådgjevar Plan og analyse, Marte Hagen Eriksrud-
rådgjevar Plan og analyse, møtesekretær Arthur Kleiveland

Etter vedtakssaker hadde utvalet arbeidsmøte om samfunnsdelen i kommunestyret.
I arbeidsmøtet deltok varamedlemmane Anders Ingar Solheim (FRP) og Astrid N.
Sylta (AP) for Øyvind Bratshaug (H) og Tormod Skurtveit (AP), som hadde permisjon
frå del av arbeidsmøtet.



 

Sakliste 

Saknr Tittel 
        

046/21 Godkjenning av innkalling og saksliste 

047/21 Godkjenning av møteprotokoll 21_04_2021 

048/21 Forskrift om innsamling og handsaming av hushaldsavfall på høyring 

049/21 Leveranse av scenarioanalyse Nordhordland / Alver 

  

  



046/21: Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Innkalling og saksliste vert godkjent. 

 

Utval for næringutvikling og drift 28.04.2021: 

 

Behandling: 

Utvalsleiar Stian Lavik (KRF) ba utvalet godkjenna at sak om "Lansering av scenarioanalyse for 

Nordhordland/Alver vert sett på saklista. Dette er ei oppfølging av sak 045/21 i utvalet sitt 

møte 21. april - for å tydeleggjera vedtaket i saka, som skal avgjerast i kommunestyret. 

Utvalet godkjende samrøystes at denne saka vert handsama i dette møtet. 

 

Innkalling og saksliste vart samrøystes godkjend, med tillegg sett fram i møtet. 

 

ND- 046/21 Vedtak: 

Innkalling og saksliste vert godkjenning, med tillegg sett fram i møtet. 

 

 

047/21: Godkjenning av møteprotokoll 21_04_2021 

Møteprotokollen vert godkjent. 

 

Utval for næringutvikling og drift 28.04.2021: 

 

Behandling: 

Utvalet godkjende møteprotokollen for møte 21. april. 

 

ND- 047/21 Vedtak: 

Møteprotokollen vert godkjent. 

 

 

048/21: Forskrift om innsamling og handsaming av hushaldsavfall på høyring 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Saka vert lagt fram for politisk handsaming.  

 

 



Utval for næringutvikling og drift 21.04.2021: 

 

Behandling: 

Utvalet vedtok samrøystes rådmannen sitt framlegg til vedtak. 

 

ND- 041/21 Vedtak: 

Saka vert lagt fram for politisk handsaming.  

 

 

Utval for areal, plan og miljø 21.04.2021: 

 

Behandling: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

APM- 072/21 Vedtak: 

Saka vert lagt fram for politisk handsaming.  

 

Utval for næringutvikling og drift 28.04.2021: 

 

Behandling: 

Utvalsleiar Stian Lavik (KRF) orienterte om at denne saka vart handsama i utvalet sitt møte 21. 

april, og kjem til no til ny handsaming for uttale i høyringsrunden. 

 

Stian Lavik sette i møtet fram følgjande framlegg til uttale: 

Utval for næringsutvikling og drift er positiv til Forskrift om innsamling og handsaming av 

hushaldsavfall. 

 

Framlegget frå Lavik vart samrøystes vedteke. 

 

ND- 048/21 Vedtak: 

Utval for næringsutvikling og drift er positiv til Forskrift om innsamling og handsaming av 

hushaldsavfall. 

 

 

049/21: Leveranse av scenarioanalyse Nordhordland / Alver 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

 

 Kommunestyret tar scenarioanalysen Nordhordland/Alver til orientering. 

 

 Alver kommune skal nytte scenarioanalysen som eit kunnskapsgrunnlag for 

planprosessar, strategiar og aktuelle utviklingsprosessar i åra framover. 

 

 

 



Utval for næringutvikling og drift 21.04.2021: 

 

Behandling: 

Utvalsleiar Stian Lavik (KRF) sette fram følgjande tilleggsframlegg i møtet: 

Med bakgrunn i anbefalingane i Scenarioanalysen for Nordhordland/Alver, vil kommunestyret 

i Alver kommune peika på følgjande: 

 

1. Alver og Nordhordland må ha eit høgt fokus på næringsutvikling i regionen, mellom 

anna med tanke på arbeidsplassutvikling i området. 

 

2. Regional satsing på næringsutvikling må ha Fensfjordbassenget som hovudmotor.  

 

3. Det må arbeidast på alle nivå med å følgja anbefalingane frå Scenarioanalysen.  

 

4.  Regionen må arbeida med merkevareposisjonering og markedsføring av Nordhordland 

som attraktiv næringsregion, i tråd med anbefalingane. 

 

5. Når det gjeld rolleavklaring mellom regionalt nivå, kommunalt nivå, industriutviklingsselskap, 

og næringslivet generelt, meiner utvalet dette er ei god anbefaling. Utvalet ønskjer at ein på 

regionalt nivå etablerer eit eige organ som har fokus på strategisk posisjonering, 

vertskapsattraktivititet og storskalafordeler for næringsutvikling. Eit slikt organ bør ha 

representasjon frå folkevald side, regional/kommunal administrasjon, næringsutviklarar, og 

næringslag. Dette organet må samhandla med alle dei ulike nivåa frå anbefalingane i 

rapporten.  

 

6. Regionen bør setja seg konkrete mål for dei komande åra, og eit slikt organ som er nemnd 

over bør m.a. få i oppgåve å arbeida med dette.  

 

Utvalet vedtok samrøystes rådmannen sitt framlegg til vedtak. 

Utvaet vedtok samrøystes Stian Lavik (KRF) sitt tilleggsframlegg. 

 

ND- 045/21 Vedtak: 

Innstilling frå utval for næringsutvikling og drift: 

 Kommunestyret tar scenarioanalysen Nordhordland/Alver til orientering. 

 Alver kommune skal nytte scenarioanalysen som eit kunnskapsgrunnlag for 

planprosessar, strategiar og aktuelle utviklingsprosessar i åra framover. 

 

Med bakgrunn i anbefalingane i Scenarioanalysen for Nordhordland/Alver, vil kommunestyret 

i Alver kommune peika på følgjande: 

 

1. Alver og Nordhordland må ha eit høgt fokus på næringsutvikling i regionen, mellom 

anna med tanke på arbeidsplassutvikling i området.  

 

2. Regional satsing på næringsutvikling må ha Fensfjordbassenget som hovudmotor.  

 

3. Det må arbeidast på alle nivå med å følgja anbefalingane frå Scenarioanalysen.  

 

4.  Regionen må arbeida med merkevareposisjonering og markedsføring av Nordhordland 

som attraktiv næringsregion, i tråd med anbefalingane. 

 

5. Når det gjeld rolleavklaring mellom regionalt nivå, kommunalt nivå, industriutviklingsselskap, 

og næringslivet generelt, meiner utvalet dette er ei god anbefaling. Utvalet ønskjer at ein på 

regionalt nivå etablerer eit eige organ som har fokus på strategisk posisjonering, 

vertskapsattraktivititet og storskalafordeler for næringsutvikling. Eit slikt organ bør ha 



representasjon frå folkevald side, regional/kommunal administrasjon, næringsutviklarar, og 

næringslag. Dette organet må samhandla med alle dei ulike nivåa frå anbefalingane i 

rapporten.  

 

6. Regionen bør setja seg konkrete mål for dei komande åra, og eit slikt organ som er nemnd 

over bør m.a. få i oppgåve å arbeida med dette.  

 

Utval for næringutvikling og drift 28.04.2021: 

 

Behandling: 

Ny handsaming i utval for næringsutvikling og drift - Tydeleggjering av vedtak i sak 045/21 i 

ND: 

 

Utvalsleiar Stian Lavik (KRF) sette fram følgjande framlegg til innstilling i saka: 

Kommunestyret tek scenarioanalysen Nordhordland/Alver til orientering. 

Alver kommune skal nytte scenarioanalysen som eit kunnskapsgrunnlag for planprosessar, 

strategiar og aktuelle utviklingsprosessar i åra framover. 

 

Med bakgrunn i anbefalingane i Scenarioanalysen for Nordhordland/Alver, vil kommunestyret 

i Alver kommune peika på følgjande: 

 

1. Alver og Nordhordland må ha eit høgt fokus på næringsutvikling i regionen, mellom 

anna med tanke på arbeidsplassutvikling i området. 

 

2. Regional satsing på næringsutvikling må ha Fensfjordbassenget som hovudmotor. 

 

3. Det må arbeidast på alle nivå med å følgja anbefalingane frå Scenarioanalysen. 

 

4. Regionen må arbeida med merkevare-posisjonering og marknadsføring av Nordhordland 

som attraktiv næringsregion, i tråd med anbefalingane. 

 

5. Når det gjeld rolleavklaring mellom regionalt nivå, kommunalt nivå, industriutviklingsselskap, 

og næringslivet generelt, meiner Alver kommune dette er ei god anbefaling. 

Kommunestyret ønskjer at ein vurderer på regionalt nivå å etablera eit eige organ som har 

kompetanse og fokus på strategisk posisjonering, vertskapsattraktivitet og storskalafordeler for 

næringsutvikling, i tråd med anbefalingane i rapporten. Eit slikt regionalt organ bør ha 

representasjon frå folkevald side, regional/kommunal administrasjon, næringsutviklarar, og 

næringslag. Dette organet må samhandla med alle dei ulike nivåa frå anbefalingane i 

rapporten. 

Kommunestyret i Alver vil støtta Regionrådet sitt vedtak frå 16.april 2021 om å setja ned ei 

arbeidsgruppe som skal arbeida vidare med dette. 

 

6. Regionen bør setja seg konkrete mål for dei komande åra, og dersom ein opprettar eit 

organ som er nemnd over bør dette organet m.a. få i oppgåve å arbeida med dette. 

 

Stian Lavik (KRF) sitt framlegg i møtet vart sett opp mot utvalet sitt vedtak i sak 045/21.  

Lavik sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

ND- 049/21 Vedtak: 

Utval for næringsutvikling og drift kjem med følgjande innstilling i saka: 

Kommunestyret tek scenarioanalysen Nordhordland/Alver til orientering. 

Alver kommune skal nytte scenarioanalysen som eit kunnskapsgrunnlag for planprosessar, 

strategiar og aktuelle utviklingsprosessar i åra framover. 

 



Med bakgrunn i anbefalingane i Scenarioanalysen for Nordhordland/Alver, vil kommunestyret 

i Alver kommune peika på følgjande: 

 

1. Alver og Nordhordland må ha eit høgt fokus på næringsutvikling i regionen, mellom 

anna med tanke på arbeidsplassutvikling i området.   

 

2. Regional satsing på næringsutvikling må ha Fensfjordbassenget som hovudmotor.   

 

3. Det må arbeidast på alle nivå med å følgja anbefalingane frå Scenarioanalysen.   

 

4. Regionen må arbeida med merkevare-posisjonering og marknadsføring av Nordhordland 

som attraktiv næringsregion, i tråd med anbefalingane.  

 

5. Når det gjeld rolleavklaring mellom regionalt nivå, kommunalt nivå, industriutviklingsselskap, 

og næringslivet generelt, meiner Alver kommune dette er ei god anbefaling. 

Kommunestyret ønskjer at ein vurderer på regionalt nivå å etablera eit eige organ som har 

kompetanse og fokus på strategisk posisjonering, vertskapsattraktivitet og storskalafordeler for 

næringsutvikling, i tråd med anbefalingane i rapporten. Eit slikt regionalt organ bør ha 

representasjon frå folkevald side, regional/kommunal administrasjon, næringsutviklarar, og 

næringslag. Dette organet må samhandla med alle dei ulike nivåa frå anbefalingane i 

rapporten. 

Kommunestyret i Alver vil støtta Regionrådet sitt vedtak frå 16.april 2021 om å setja ned ei 

arbeidsgruppe som skal arbeida vidare med dette.  

 

6. Regionen bør setja seg konkrete mål for dei komande åra, og dersom ein opprettar eit 

organ som er nemnd over bør dette organet m.a. få i oppgåve å arbeida med dette. 
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